



## OILFIELD DRY MOLY LUBE

Fast drying film resists dirt and dust buildup. Good adhesion and long lasting formula for drill pipe lubrication in the oil and gas industry. Lowers friction, prevents galling and helps to reduce torque and energy consumption. High anti-friction and anti-seize properties.

- Ideal in high temperature and high pressure applications
- Lowers friction
- Molybdenum Disulfide base
- Fast drying
- Long lasting formula

### Applications

Use as a surface spray to reduce torque on assemblies. Dries quickly to leave behind moly particles to aid in the assembly or disassembly of dissimilar materials.

Case Order Number	Reference Number	Container Size	Units Per Case
1750743	1750744	311 g aerosol	12

## LUBRIFIANT SEC AU MOLY POUR CHAMP AU PÉTROLE

Pellicule à séchage rapide qui empêche l'accumulation des saletés et des poussières. Formule longue durée qui offre une bonne adhésion pour la lubrification des tiges de forage dans l'industrie des pétroles et gaz. Réduit la friction, prévient le grippage et contribue à réduire le couple et la consommation d'énergie. Propriétés antifricition et antigrippante élevées.

- Idéal pour les applications de hautes températures et hautes pressions
- Réduit la friction
- Base de Disulfure de molybdène
- Séchage rapide
- Formule longue durée

### Applications

Utiliser comme vaporisation de surface pour réduire le couple sur l'assemblage. Séchage rapide qui laisse des particules de moly pour faciliter le montage ou le démontage de pièces de différents matériaux.

# Commande caisse	Numéro de référence	Taille du contenant	Unités par paquet
1750743	1750744	311 g aérosol	12



**CRC Canada Co.**

Tel. 416-847-7750

Order Desk / Bureau de commande: [CanadaOrders@crcind.com](mailto:CanadaOrders@crcind.com)

[www.crc-canada.ca](http://www.crc-canada.ca)